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P r o t o k ó ł    Nr    XIII/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 31 października 2019 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1236 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 19 

Nieobecni radni: Marcin Żebrowski Andrzej Bayer. 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta  

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył obrady XIII 

Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. Powitał Panią Iwonę 

Kowalczuk- Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Panią Adriannę 

Saganek - Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, kierowników 

wydziałów UM, przewodniczących ZO, Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Ciechanowie, przedstawicieli mediów, oraz wszystkich zgromadzonych 

mieszkańców Ciechanowa. 

Pan Radny Karol Makijonko – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: 

 w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie Komitetu Obchodów 75 rocznicy 

utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- druk Nr 9: 

 w sprawie rozpatrzenia wniosku o ogłoszenie roku 2020 w Ciechanowie Rokiem 

Jubileuszu 75 rocznicy utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- 

druk Nr 10: 

 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zabezpieczenie piwnic pod budynkiem po byłym 

Powiatowym urzędzie Bezpieczeństwa Publicznego w Ciechanowie- druk Nr 11. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał  

pod głosowanie wniosek Pan Radnego Karol Makijonko. 

Głosowanie: 

Wydruk głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie Komitetu Obchodów 75 rocznicy 

utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- druk Nr 9, 18 głosami za, bez 

głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się, został wprowadzony do porządku obrad. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o ogłoszenie roku 2020 w Ciechanowie 

Rokiem Jubileuszu 75 rocznicy utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- 

druk Nr 10, 19 głosami za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się, został 

wprowadzony do porządku obrad. 
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Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zabezpieczenie piwnic pod budynkiem po 

byłym Powiatowym urzędzie Bezpieczeństwa Publicznego w Ciechanowie- druk Nr 11, 19 

głosami za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się, został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z XII Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

5. Informacja o działalności PEC Sp. z o.o. za rok 2018 -  druk Nr 1 

 

6. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ciechanów na lata 

2005-2023- druk nr 2 

 

2/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów- druk Nr 3 

 

3/ w sprawie zamiany nieruchomości- druk Nr 4 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie prawa własności nieruchomości w formie  

aportu do spółki pn. Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o.o.  

w Ciechanowie- druk Nr 5 

 

5/ w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Ciechanów-druk Nr 6 

 

6/ w sprawie wyboru ławników- druk Nr 7 

 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu miasta Ciechanów jako elementu 

sztandaru 5 Mazowieckiej Brygady Obrony Terytorialnej w Ciechanowie – druk Nr 8  

 

8/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie Komitetu Obchodów 75 rocznicy 

utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- druk Nr 9 

 

9/  w sprawie rozpatrzenia wniosku o ogłoszenie roku 2020 w Ciechanowie Rokiem 

Jubileuszu 75 rocznicy utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- 

druk Nr 10 
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10/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o zabezpieczenie piwnic pod budynkiem po byłym 

Powiatowym urzędzie Bezpieczeństwa Publicznego w Ciechanowie- druk Nr 11 

 

7. Interpelacje. 

8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacja o oświadczeniach majątkowych.   

11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z XII Sesji RM. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej sesji, który 

odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Iwona Kowalczuk. 

Pkt. 5. Informacja o działalności PEC Sp. z o.o. za rok 2018 -  druk Nr 1 

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie to było szeroko omawiane na poszczególnych 

komisjach. Niemniej jednak zapytał o uwagi do niego? 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag. 

 

Pkt. 6. Projekty uchwał. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

1) w sprawie aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ciechanów na lata 

2005-2023- druk nr 2 

Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym  

się została podjęta i nosi nr 144/XIII/2019. 
 

2/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów- druk Nr 3 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących  

się została podjęta i nosi nr 145/XIII/2019. 

 

3/ w sprawie zamiany nieruchomości- druk Nr 4 
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Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących  

się została podjęta i nosi nr 146/XIII/2019. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie prawa własności nieruchomości w formie  

aportu do spółki pn. Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o.o.  

w Ciechanowie- druk Nr 5 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących  

się została podjęta i nosi nr 147/XIII/2019. 

 

5/ w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Ciechanów-druk Nr 6 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących  

się została podjęta i nosi nr 148/XIII/2019. 

 

6/ w sprawie wyboru ławników- druk Nr 7 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka przewodnicząca zespołu, przedstawiła 

przebieg prac Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Poinformowała,  

że wszyscy Radni otrzymali „Opinię Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników z 11 października 2019 r.”  

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zarządził 

zgłaszanie przez Radnych kandydatów do komisji skrutacyjnej powołanej w celu 

przeprowadzania wyborów ławników. 

Pan Radny Michał Rząsiński zgłosił kandydatury Radnych: Michała 

Jeziółkowskiego i Piotra Wojciechowskiego .Radni wyrazili zgodę. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zgłosił 

kandydaturę Pana Radnego Jerzego Rackiego, który wyraził zgodę. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał pod 

głosowanie zgłoszonych kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się komisja  

w składzie Radni Michał Jeziółkowski, Piotr Wojciechowski i Jerzy Racki została 

wybrana. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poprosił  

o ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej i ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie. 



5 
 

Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący sposób: Przewodniczącym 

komisji został wybrany Radny Pan Michał Jeziółkowski, członkami komisji Radni 

Piotr Wojciechowski i Jerzy Racki. 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej Pan Radny Michał Jeziółkowski przedstawił 

zasady głosowania obowiązujące przy wyborze ławników. Kolejność głosowań: 

 na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w sprawach  

z zakresu prawa pracy; 

 na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie; 

 na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku. 

 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła wybory ławników do Sądu Rejonowego  

w Ciechanowie do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Po oddaniu głosów przez wszystkich obecnych radnych, Pan Krzysztof Leszczyński - 

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził przerwę. Komisja skrutacyjna 

przeprowadziła liczenie głosów i przygotowała protokół z ustalenia wyników 

głosowania. 

Po przerwie przewodniczący komisji skrutacyjnej, Pan Radny Michał Jeziółkowski 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Kandydaci na ławników otrzymali następujące ilości głosów: 

1) Ewa Grażyna Boniakowska głosów  5; 

2) Stanisław Chmieliński głosów 16; 

3) Jadwiga Dźwig głosów  3; 

4) Dariusz Goździewski głosów  4; 

5) Ewa Jasińska głosów 11; 

6) Beata Kowalska głosów  4; 

7) Artur Kowalski głosów  5; 

8) Mariusz Królewiecki głosów 15; 

9) Agnieszka Leśnik głosów 15; 

10) Elżbieta Majewska głosów 16; 

11) Marzena Urszula Mechowska głosów  4; 

12) Barbara Olewniczak głosów 14; 

13) Elżbieta Olewniczak głosów  2; 

14) Ewa Wanda Pakuszewska głosów 17; 
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15) Małgorzata Penda głosów 16; 

16) Mirosław Polakowski głosów 14;  

17) Agnieszka Polens głosów 17; 

18) Barbara Bożena Rogalska głosów 17; 

19) Barbara Sierpińska głosów 14; 

20) Agnieszka Smolińska głosów  2.; 

21) Wiesława Krystyna Stańczyk głosów  3;  

22) Dorota Umińska głosów 15; 

23) Żaneta Iwona Wierzba głosów 16; 

24) Maria Magdalena Wróblewska głosów 15; 

25) Marek  Wróblewski głosów 17.  

 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydaci: 

1) Stanisław Chmieliński  

2) Ewa Jasińska  

3) Mariusz Królewiecki  

4) Agnieszka Leśnik  

5) Elżbieta Majewska  

6) Barbara Olewniczak  

7) Ewa Wanda Pakuszewska  

8) Małgorzata Penda  

9) Mirosław Polakowski  

10) Agnieszka Polens  

11) Barbara Bożena Rogalska  

12) Barbara Sierpińska  

13) Dorota Umińska  

14) Żaneta Iwona Wierzba  

15) Maria Magdalena Wróblewska  

16) Marek  Wróblewski  

zostali wybrani na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do orzekania  

w sprawach z zakresu prawa pracy. 

 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła wybory ławników do Sądu Rejonowego  

w Ciechanowie. 
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W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Po oddaniu głosów przez wszystkich obecnych radnych, Pan Krzysztof Leszczyński - 

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził przerwę. Komisja skrutacyjna 

przeprowadziła liczenie głosów i przygotowała protokół z ustalenia wyników 

głosowania. 

Po przerwie przewodniczący komisji skrutacyjnej, Pan Radny Michał Jeziółkowski. 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Ciechanowie. 

Kandydaci na ławników otrzymali następujące ilości głosów: 

1) Czesława Garnowska głosów  17; 

2) Maciej Koziara głosów  17; 

3) Marzena Justyna Mysiakowska głosów  18; 

4) Grażyna Paprocka głosów  3. 

 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydaci: 

1) Czesława Garnowska; 

2) Maciej Koziara głosów; 

3) Marzena Justyna Mysiakowska 

 

zostali wybrani na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie. 

 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła wybory ławników do Sądu Okręgowego w Płocku. 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Po oddaniu głosów przez wszystkich obecnych radnych, Pan Krzysztof Leszczyński - 

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził przerwę. Komisja skrutacyjna 

przeprowadziła liczenie głosów i przygotowała protokół z ustalenia wyników 

głosowania. 

Po przerwie przewodniczący komisji skrutacyjnej Pan Radny Michał Jeziółkowski. 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Okręgowego w Płocku. 

Kandydatka na ławnika otrzymała następującą ilości głosów: 

1) Dorota Kryszewska 17głosów za wyborem, 1 głos przeciwny. 

 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydat: 

1) Dorota Kryszewska 
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została wybrana na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku. 

Protokoły z ustalenia wyników głosowań w wyborach ławników do sądów 

powszechnych stanowią załączniki do protokołu. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie wyboru ławników- druk Nr 7 

Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących  

się została podjęta i nosi nr 149/XIII/2019. 
 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu miasta Ciechanów jako elementu 

sztandaru 5 Mazowieckiej Brygady Obrony Terytorialnej w Ciechanowie – druk Nr 8  

Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 150/XIII/2019. 
 

8/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie Komitetu Obchodów 75 rocznicy 

utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- druk Nr 9 

Uchwała 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i 4 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 151/XIII/2019. 

 

9/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o ogłoszenie roku 2020 w Ciechanowie Rokiem 

Jubileuszu 75 rocznicy utworzenia przez sowietów obozu NKWD w Ciechanowie- 

druk Nr 10 

Uchwała 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i 4 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 152/XIII/2019. 

 

10/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o zabezpieczenie piwnic pod budynkiem po byłym 

Powiatowym urzędzie Bezpieczeństwa Publicznego w Ciechanowie- druk Nr 11 

Uchwała 12 głosami za, 3 głosami przeciw i 3 głosami wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 153/XIII/2019. 
 

 

Pkt.7. Interpelacje. 

 

Pani Radna Anna Smolińska zainterpelowała w sprawach:  

- zmiany organizacji ruchu przy SP nr 4; 

- zmiany organizacji ruchu przy ul. Mleczarskiej; 

- oznakowania przy ul. Ks. Konrada, Mościckiego, Witosa; 

- monitoringu na osiedlu „ Jeziorko”; 

- uporządkowania działki przy ul. Andersa. 
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Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka zainterpelowała w sprawach: 

- naprawy drogi i wyrównania terenu przy ul. Świętochowskiego; 

- dojazdu do garaży przy ul. Wyspiańskiego; 

- naprawy drogi i wyrównania terenu przy ul. Wyspiańskiego, 17 Stycznia.  

Pan Radny Stanisław Jankowski w interpelacji zwrócił uwagę na potrzebę wyrównania 

terenu i naprawę chodników na działce nr 10 – Śródmieście. 

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zainterpelowała w sprawach: 

 

- karty N – dla osób niepełnosprawnych; 

-  urządzenia z informacjami dla mieszkańców na terenie przy dworcu PKP; 

- namalowania linii akustyczno-wibracyjnych przy ul. Szymanowskiego; 

- wizerunku frontu Zamku i poprawy bezpieczeństwa w jego rejonie; 

- instalacji na cmentarzu komunalnym regału do bezpłatnej wymiany zniczy. 

 

Pan Radny Jerzy Racki w interpelacjach zwrócił uwagę na: 

- naprawy układu komunikacyjnego oraz harmonogramu budowy nowych i remontu 

istniejących dróg; 

- stanu widoczności dróg na przejściach dla pieszych oraz stan lamp ulicznych; 

- potrzebę opracowania koncepcji wspierania gromadzenia oraz wykorzystania wód 

opadowych na terenie gminy miejskiej; 

-potrzebę zainstalowania inteligentnego systemu zarządzania oświetleniem; 

-potrzebę organizacji miejsca nabywania gadżetów promocyjnych miasta; 

- potrzebę informowania o smogu przez SMS. 

 

Pan Radny Piotr Wojciechowski w interpelacji zwrócił się o umieszczenie w budżecie miasta 

środków na  opracowanie projektów modernizacji ul. Kmicica, Wołodyjowskiego  

i Skrzetuskiego. 

 

Pan Radny Michał Rząsiński zgłosił potrzebę budowy chodnika przy ul. Szwanke. 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM w interpelacjach zwrócił uwagę na 

konieczność: 

- utworzenia części ul. Smorawińskiego  ulicą jednokierunkową; 
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- modernizacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. 3 Maja, Tatarskiej, Sienkiewicza 

- zakup ogólnodostępnych niszczarek dokumentów z przeznaczeniem dla mieszkańców miasta. 

 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

Przewodniczący ZO nie zabierali w tym punkcie głosu. 

 

Pkt.9. Zapytania i wolne wnioski. 

Pan Radny Karol Makijonko złożył wniosek dotyczący bezpieczeństwa w ruchu drogowym 

dla rowerzystów oraz organizacji ścieżek rowerowych na terenie miasta. 

 

Pani Radna Anna Smolińska zwróciła się z prośbą o udzielenie informacji dotyczących 

zaawansowania działań, związanych z budową ciągu pieszego na Osiedlu Płońska działki  

nr 4425/2 i 4414/6. 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka zwróciła się z zapytaniem o możliwość 

utworzenia na ul. Sienkiewicza przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym azylu 

bezpieczeństwa. Zgłosiła także wnioski dotyczące konieczności przycięcia drzew i krzewów 

oraz usunięcia suchych gałęzi przy ul. Sienkiewicza i 17 Stycznia oraz ustawienie ławek dla 

niepełnosprawnych.  

 

Pan Radny Stanisław Jankowski w swoim wniosku zwrócił uwagę potrzebę budowy ścieżki 

rowerowej wzdłuż ulic Pułtuskiej w kierunku Pomorza. 

 

Pani Radna Joanna Kiszkurno poinformowała o podjętych działaniach w walce  

z bezdomnością. 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz założyła wniosek, dotyczący naprawy ogrodzenia 

na Cmentarzy Komunalnym. 

 

Pan Radny Jerzy Racki w swoim wniosku zwrócił uwagę na konieczność poprawy 

bezpieczeństwa w ruch drogowym na ul. Sienkiewicza w okolicach przedszkola nr 3. 

 

Pan Radny Robert Kuciński zapytał o działania Zarządu Osiedla nr 1 zmierzające do 

przekazania informacji mieszkańcom osiedla, dotyczących możliwości wynajmu garaży po 

byłej kolumnie transportu sanitarnego.  

 

Pkt.10. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 
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Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM poinformował o oświadczeniach 

majątkowych złożonych, przez Radnych na początek kadencji i za 2018 rok. Poinformował 

także o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok przez Prezydenta Miasta, 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Skarbnika, Sekretarza, pracowników Urzędu Miasta wydających 

decyzje administracyjne, kierowników jednostek organizacyjnych, spółek Gminy Miejskiej 

oraz dyrektorów Szkół i Przedszkoli Gminy Miejskiej Ciechanów. 

 

Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do  Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła do Rady 

Miasta, została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń komisji i sesji 

na listopad 2019 r. 

 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady XIII Sesji RM 

Ciechanów. 

 

        
Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

       /-/Krzysztof Leszczyński 
 

 

 

 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 

 












































